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Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och
öppna inte bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är
säkert.

I början ska vara Johannelundstippen, Johannelundstoppen och Vinstatoppen.
Denna e-post ersätter det nyss föregående då autokorrigeringen ändrade ett ord till
dubbla Johannelundstippen.

Från:
Skickat: den 20 juni 2022 19:09
Till: hasselby-vallingby@stockholm.se <hasselby-vallingby@stockholm.se>
Ämne: Skateboard-åkarna får Vinstatoppen.

MEDBORGARFÖRSLAG
Johannelundstippen, Johannelundstippen och Vinstatoppen. Se

uppe i vänstra spalten, Vinsta.

Först skidbacke med egen skidlift. Helt borttagen. Alla bostadshusen gör att någon
större skidåkning kommer aldrig att återuppstå. Sedan cykelbana högst upp och nu
park. Om stadsdelsnämnden skulle slå på stort och ge Vinstatippens sidor till
skateboard-åkarna. Parken högst upp blir kvar. Eventuellt i parkens mitt kunde en
plan skateboard-bana byggas. Men det är tippens sidor som vore det bästa för en
lång skateboard-bana. En plan skateboard-yta högst upp med en skateboard-bana
runt och nerför nedför tippen eller bara en skateboard-bana runt och nerför tippen.
Det unika är den höga lutningen av tippen. Där kunde en lång asfalterad bana gå
runt tippen från toppen och runt om nedåt. En snålare variant vore en sicksackväg
nedåt. En tredjedel bred av tippens storlek. Troligtvis vänd norrut?
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